
 

   

       

 

 

 

 

 

Concept besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente 

Achtkarspelen op 6 juli 2017, aanvang 14.00 uur in de raadzaal van het gemeentehuis te 

Buitenpost. 

 

 

Aanwezig: 

(19) 

Raadsleden 

De heer J.K.S. Braams (PvdA) 

De heer T.O. Brinkman (FNP) vanaf 14.16 uur 

De heer M.C. Buising (GBA) 

Mevrouw M. Dotinga-van der Veen (FNP) 

De heer S. Groenhof (FNP) 

Mevrouw S.H. Haagsma (PvdA) 

De heer F.D. Hoekstra (GBA) 

De heer IJ. van Kammen (FNP) 

Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) 

De heer S.D. van der Meer (FNP) 

De heer T. Nicolai (PvdA) 

De heer D. van Oosten (CU) 

De heer M.Y. Talma (CDA) 

De heer G. Terpstra (CDA) 

Mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU) 

De heer S.W. Vegelin (GBA) 

De heer R. van der Wal (CDA) 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) 

De heer J.J. Zwaagstra (CDA) 

 

Wethouders 

De heer K.H. Antuma (CU) 

De heer A. Bruining (CDA) 

De heer J. Spoelstra (CDA) 

De heer J. Stellinga (PvdA) 

 

Gemeentesecretaris 

De heer E.H.C. van der Laan 

 

Afwezig:  

(2)  

De heer M. van Kammen (CU) 

Mevrouw W. Poelman (FNP)  

 

Voorzitter: de heer G. Gerbrandy 

Griffier: mevrouw J. van Hoppe 

 

 Algemeen 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering om 14.03 uur en heet iedereen van harte welkom. 
 

2. Mededelingen 

 

Er is een afmelding binnengekomen van de heer M. van Kammen (CU) en mevrouw  

W. Poelman (FNP). 

 

3. Vaststellen agenda 

  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

 Opiniërend deel 

 

4. Kadernota 2018 
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In de eerste ronde wordt een algemeen betoog gehouden door de fractievoorzitters. De 

volgende moties worden ingediend (de moties zijn genummerd op volgorde van 

binnenkomst bij de griffie): 

 ALG-M1 - Wijziging tekst ‘kaderbriefje’ - GBA 

 ALG-M2 - Kapitaallasten - GBA 

 ALG-M3 - Realisearjen ferskate plannen - FNP 

 

De heer T.O. Brinkman (FNP) komt 14.16 uur ter vergadering. 

 

Wethouder Bruining geeft namens het college een reactie op de ingediende moties.  

De moties ALG-M1 en ALG-M2 kunnen wat het college betreft worden overgenomen. 

Motie ALG-M3 is overbodig. 

 

Programma 1: Mienskip (portefeuillehouders J. Spoelstra en J. Stellinga) 

De volgende moties worden ingediend: 

 P1-M1 - Zonnepanelen sporthallen - GBA, VVD, FNP 

 P1-M2 - Stynsgea Kultureel Haaddoarp 2018 - PvdA 

 P1-M3 - Parkearterrein sportpark It Doltsje Droegeham - FNP 

 

Wethouder Spoelstra geeft namens het college een reactie op de eerste en derde motie. 

Motie P1-M1 wordt ontraden. Er wordt geadviseerd om aan te sluiten bij de motie over 

het investeren in zonnepanelen bij programma 6. 

Motie P1-M3 wordt ingetrokken na de opmerking van het college dat aanstaande 

maandag met de werkzaamheden wordt begonnen. 

 

Wethouder Stellinga geeft aan dat motie P1-M2 wat het college betreft kan worden 

overgenomen. 

 

Programma 2: Onderwijs en Jeugdbeleid (portefeuillehouder J. Stellinga) 

De volgende moties worden ingediend: 

 P2-M1 - Talentenkeet - CU, PvdA, CDA  
 

 P2-M2 - Preventie alcohol- en drugsgebruik - VVD, CDA, CU  

 

Wethouder Stellinga geeft namens het college een reactie op de ingediende moties. 

Motie P2-M1 kan worden overgenomen als de opmerking over de BUIG-gelden eruit 

wordt gehaald. Motie P2-M2 wordt ontraden. De motie is overbodig. Dit onderwerp staat 

geagendeerd voor de vergadering met het LEJA. 

De heer D. van Oosten (CU) geeft aan dat motie P2-M1 wordt aangepast.  

 

De zin:  

 Kosten: € 100.000,- ten laste van de gereserveerde BUIG gelden. 
 

Wordt gewijzigd in:  

 Kosten: € 100.000,- ten laste van de Algemene Reserve, waarin ruimte is 

gereserveerd voor reeds genomen besluiten. 
 

Programma 3: Preventie en Zorg (portefeuillehouder J. Stellinga) 

De volgende moties worden ingediend: 

 P3-M1 - Wachtlijsten jeugdhulpverlening - CDA 

 P3-M2 - Dorpenteams - CU 

 P3-M3 - Sosjaal Kultureel Wurk foar folwoeksenen yn alle doarpen - FNP  

 

Wethouder Stellinga reageert op de ingediende moties. 

Motie P3-M1 wordt ontraden. Het heeft de maximale aandacht en er zijn al afspraken 

gemaakt. Motie P3-M2 is overbodig. Vanzelfsprekend wordt er aandacht voor de 

bekendheid van de jeugd- en dorpenteams gevraagd in het implementatieplan dat nu 

wordt gemaakt. Motie P3-M3 kan worden overgenomen als de bedragen eruit worden 

gehaald. 
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De vergadering wordt om 16.10 uur geschorst. Tijdens de schorsing wordt motie P3-M3 

aangepast.  

 

De tekst: 

 De subzydjeferoardering sa oan te passen, dat net allinnich Bûtenpost en de 

Harkema mar ALLE doarpen yn Achtkarspelen yn oanmerking komme foar algemien 

folwoeksenenwurk yn it ramt fan it Sosjaal Kultureel Wurk. 

 Hjirfoar € 75.000 fanút de nije Wolwêzenopdracht 2018-2021 te brûken. 

 De oerbleaune € 100.000 út de nije Wolwêzenopdracht 2018-2021 yn te setten om 

middelengebrûk en gameferslaving ûnder jongerein tsjin te gean.  

 De nije taakstelling: yntegraasje fan statushâlders ek út dizze € 100.000 te 

bekostigjen. 

 

Wordt gewijzigd in: 

 De subzydjeferoardering sa oan te passen, dat net allinnich Bûtenpost en de 

Harkema mar ALLE doarpen yn Achtkarspelen yn oanmerking komme foar algemien 

folwoeksenenwurk yn it ramt fan it Sosjaal Kultureel Wurk. 

 De ekstra middelen fanút de nije wolwêzenopdracht hjirfoar te brûken. 

 Mei in konkreet plan te kommen om middelengebrûk en gameferslaving ûnder 

jongerein tsjin te gean.  

 

De vergadering wordt heropend om 16.29 uur. 

 

Programma 4: Werk en Inkomen (portefeuillehouder J. Stellinga) 

De volgende motie wordt ingediend: 

 P4-M1 - Bouw bezoekerscentrum Spitkeet Harkema - PvdA, CDA, CU 

 

Mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU) geeft aan dat de eerder aangekondigde motie 

P4-M2 (Minimagids) wordt ingetrokken, omdat de wethouder heeft gezegd dat het al in 

gang is gezet. Hetzelfde geldt voor motie P3-M2. 

 

Wethouder Stellinga zegt dat het college motie P4-M1 kan overnemen.  
 

Programma 5: Leefomgeving (portefeuillehouders K.H. Antuma en J. Spoelstra) 

De volgende moties worden ingediend: 

 P5-M1 - Splitsing grof vuil Milieustraat te Buitenpost - CU, PvdA, CDA 

 P5-M2 - Schaapkuddes - CDA, PvdA, CU  

 P5-M3 - Opknappen Fabryksfeart - GBA, FNP, VVD 

 P5-M4 - Fabryksfeart te Augustinusga - PvdA 

 P5-M5 - Fietstunnel - brug Uterwei Surhuizum - VVD  

 

Wethouder Antuma geeft een reactie namens het college op motie P5-M1. Hij zegt deze 

motie over te willen nemen. 

 

Wethouder Spoelstra reageert op de overige moties bij programma 5. 

Motie P5-M2 kan wat het college betreft worden overgenomen. Er wordt eerst wel 

onderzoek gedaan en een plan gemaakt zodat de consequenties en eventuele kosten 

helder zijn. Op de vraag van de heer F.D. Hoekstra (GBA) om ook te kijken naar de 

verkeersveiligheid, zegt de wethouder dat dit wordt meegenomen. 

Motie P5-M3 is een sympathieke motie. Moties P5-M4 en P5-M5 worden door het college 

ontraden. 

 

De heer M. Talma (CDA) zegt het belangrijk te vinden dat er een raadsbrede motie komt 

over de Fabryksfeart. Daarom zal de CDA-fractie zich aansluiten bij motie P5-M3, mede 

omdat door de indieners is toegezegd de tekst m.b.t. de verantwoordelijkheid van de 

gemeente uit de toelichting te halen. 

De heer D. van Oosten (CU) zegt dat ook de CU zich hier bij aansluit. 
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Programma 6: Ontwikkeling en economische zaken (portefeuillehouders  

H. Bruining, J. Spoelstra, K.H. Antuma en G. Gerbrandy) 

De volgende moties worden ingediend: 

 P6-M1 - Studie naar aanlegplaats riviercruiseschepen - CDA, CU  

 P6-M2 - Nieuwbouw/verbouw ‘Skieppehok’ De Spitkeet Harkema - GBA, FNP, VVD 

 P6-M3 - Fonds stimulering toegankelijkheid - GBA  

 P6-M4 - Realisering opstapwenningen - FNP 

 P6-M5 - Oanpak ferpaupering fan wenningen en bedriuwen yn it bûtengebiet - FNP 

 

Wethouder Antuma reageert op de ingediende moties. Motie P6-M1 kan het college 

overnemen. Motie P6-M2 wordt ontraden. Het college kan de motie alleen steunen als 

de bedragen eruit worden gehaald. 

 

De vergadering wordt geschorst van 17.38 - 17.43 uur.  

 

Wethouder Bruining geeft namens het college een reactie op motie P6-M3. Deze motie 

wordt ontraden. Het is geen gemeentelijke taak. 

De heer M.C. Buising (GBA) zegt dat het college de raad geen onderbouwing heeft 

gegeven van het niet uitvoeren van de eerder ingediende motie over het 

stimuleringsfonds toegankelijkheid bedrijven en gebouwen (raadsvergadering 16 maart 

2017). Er is alleen gezegd dat het wordt meegenomen in de Kadernota en dat het 

college heeft besloten hiervoor geen bedrag op te nemen. De heer Buising vindt dit niet 

de juiste gang van zaken. 

De heer S. Groenhof (FNP) vult hier bij aan dat het gebruikelijk is dat de raad een 

memo krijgt met uitleg waarom een motie niet kan worden uitgevoerd. 

Wethouder Bruining zegt deze memo alsnog toe. Actie: LTA 

 

Wethouder Antuma zegt dat motie P6-M4 wat het college betreft kan worden 

overgenomen. 

De heer R. van der Wal (CDA) wil liever de woonvisie afwachten. 

De heer D. van Oosten (CU) stelt voor om de motie iets aan te passen, zodat er 

onderzoek gedaan kan worden naar de mogelijkheden en het gekoppeld kan worden 

aan de Woonvisie. 

 

Wethouder Antuma geeft aan dat motie P6-M5 overbodig is. De problematiek van 

toezicht en handhaving heeft de volledige aandacht van het college. 

 

De vergadering wordt om 18.09 uur geschorst en er is gelegenheid om te eten. De 

vergadering wordt heropend om 18.54 uur. 

 

De heer S.D. van der Meer (FNP) geeft aan dat motie P6-M5 is ingetrokken en motie P6-

M4 is gewijzigd. 

 

 De tekst: 

1. It mooglik te meitsjen om opstapwenningen as wol feredelde Lytse Húskes (Tiny 

Houses) yn ús gemeente te realisearjen en dêr wêr mooglik ek op eigen grûn. 

2. Om op termyn in Tiny House evenemint te organisearjen yn Achtkarspelen foar en 

mei ús ynwenners dy’t ynsjoch jout yn de fraach en ferlet. 

  
Wordt gewijzigd in: 

1. Te ûndersykjen of it mooglik is om opstapwenningen as wol feredelde Lytse Húskes 

(Tiny Houses) yn ús gemeente te realisearjen. 

2. Om op termyn in Tiny House evenemint te organisearjen yn Achtkarspelen foar en 

mei ús ynwenners dy’t ynsjoch jout yn de fraach en ferlet. 

3. Dit mei te nimmen yn de Wenfysje. 

  

De heer J.K.S. Braams (PvdA) zegt dat er ook nog een motie komt waarin het fenomeen 

Tiny House is verweven. Misschien kunnen deze moties samengevoegd worden. 

De voorzitter zegt dat er nog een schorsing komt om moties in elkaar te schuiven. 
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De volgende moties worden ingediend: 

 P6-M6 - Biodiversiteit - CU, PvdA, CDA, FNP  

 P6-M7 - Woningbouw in ieder dorp - GBA, VVD 

 P6-M8 - Fair Trade - CU  

 P6-M9 - Versterking koopcentrum Surhuisterveen - PvdA 

 P6-M10 - Investeringsfond 8karspelen - CDA, PvdA, CU 

 

Wethouder Antuma reageert namens het college op de eerste drie moties. 

P6-M6 kan het college overnemen. P6-M7 wordt door het college ontraden, omdat het 

beter is de woonvisie af te wachten. De indieners trekken de motie in na de toelichting 

van de wethouder. 

Motie P6-M8 wordt ontraden. De motie is overbodig, omdat de eerder ingediende motie 

over Fair Trade in behandeling is. In september komt het college met een voorstel naar 

de raad. Actie: LTA  

Na deze toezegging wordt motie P6-M8 ingetrokken. 

 

Wethouder Bruining geeft namens het college aan dat motie P6-M9 wordt ontraden, 

omdat het beter is om eerst de resultaten van het onderzoek naar de infrastructuur in 

samenwerking met H&I af te wachten. 

Na deze toelichting wordt motie P6-M9 ingetrokken. 

Met betrekking tot motie P6-M10 reageert het college positief. 

 

De volgende moties worden ingediend: 

 P6-M11 - Woonvisie/doelgroepen en Lytse Wennings - PvdA 

 P6-M12 - Participeren/investeren in zonnepanelen - CDA, PvdA  

 P6-M13 - Recreatief park en fiets- wandelpad - PvdA, GBA 

 P6-M14 - Doorvaart Achtkarspelen - VVD, FNP 

 P6-M15 - Subsidie IJstijdenmuseum - CDA 

 

Wethouder Antuma adviseert de indieners om motie P6-M11 aan te houden tot de 

Woonvisie er is. Op 17 juli wordt in het Kennis- en Innovatiehuis Noordoost Fryslân 

(KEI) al een deel van de Woonvisie gepresenteerd. 

Verder reageert het college positief op de motie P6-M12.  

Motie P6-M13 wordt ontraden. Het is een sympathieke motie, maar de grond is niet van 

de gemeente. Motie P6-M14 wordt ook ontraden. 

Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) vraagt wat er is gebeurd met de € 15.000 die 

beschikbaar is gesteld voor de verdere uitwerking van de plannen rondom het Vaarplan 

Achtkarspelen. Hierover heeft de raad op 24 september 2015 een besluit genomen. 

De heer T. Nicolai (PvdA) heeft dezelfde vraag. Die € 15.000 zou worden besteed voor 

het maken van een film. Is deze film er al? 

Wethouder Antuma geeft aan dat de film niet gemaakt is. Hij zegt hierover een memo 

toe om helderheid te geven. Actie: LTA 

Motie P6-M15 wordt ontraden. 

 

Programma 7: Veiligheid (portefeuillehouder G. Gerbrandy) 

 Er zijn geen moties ingediend. 

 

Programma 8: Dienstverlening (portefeuillehouder G. Gerbrandy) 

De volgende motie wordt ingediend: 

 P8-M1 - 8K app - CDA  

Portefeuillehouder Gerbrandy zegt dat het college deze motie kan overnemen. Het past 

binnen het beleid. 

 

Programma 9: Overhead (portefeuillehouder H. Bruining) 

 Er zijn geen moties ingediend. 

 

Programma 10: Dekkingsmiddelen (portefeuillehouder H. Bruining) 

De volgende motie wordt ingediend: 
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 P10-M1 - Verlaging OZB - CDA, FNP, CU 

Wethouder Bruining ontraadt deze motie en adviseert om deze aan te houden tot de 

begroting, omdat dan pas duidelijk is wat de financiële ruimte is. 

 

De vergadering wordt geschorst van 20.28 - 21.15 uur. 

De fracties geven aan welke moties zijn ingetrokken en aangepast: 

 P5-M4 is ingetrokken. 

 P6-M11 is ingetrokken. 

 P1-M1 is ingetrokken. De fracties GBA, VVD en FNP hebben zich  aangesloten  bij de 

motie P6-M12 na een toevoeging in deze motie. 

 P6-M2 is aangepast. 

 P6-M15 is ingetrokken, n.a.v. de beantwoording van de wethouder. 

 P10-M1 is aangepast. 

 P5-M3 is een raadsbrede motie geworden, nadat in de toelichting de tekst m.b.t. de 

verantwoordelijkheid van de gemeente is weggehaald. 

 

Omdat een groot aantal moties is gewijzigd, wordt de vergadering op verzoek van het 

college geschorst van 21.22 – 21.31 uur. 

 

De voorzitter brengt de moties in stemming: 

 

ALG-M1 - Wijziging tekst ‘kaderbriefje’ - GBA 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

ALG-M2 - Kapitaallasten - GBA 

Voor: CU, GBA, PvdA, VVD (9) 

Tegen: CDA, FNP (10) 

Verworpen 

 

ALG-M3 - Realisearjen ferskate plannen - FNP 

Stemverklaring de heer S. Groenhof (FNP): dizze moasje freget allinnich mar om 

dúdlikens te ferskaffen dit jier foar de winslike projekten dy’t op ús ôf komme en wat de 

status dêrfan is. 

Stemverklaring de heer M.C. Buising: dizze moasje is oerstallich. Der binne ferskate 

plannen dy’t letter ek yn oare moasjes nei foaren kommen binne of it sit noch ergens 

oars op’e hispel, dus wy binne tsjin. 

Voor: FNP, VVD (6) 

Tegen: CDA, CU, GBA, PvdA, (13) 

Verworpen 

 

P1-M2 - Stynsgea Kultureel Haaddoarp 2018 - PvdA 

Stemverklaring de heer J.J. Zwaagstra (CDA): wy binne geneigd om tsjin te stimmen, 

omdat wy ûnjuste ynformaasje krigen ha, want it wie fan oarsprong in Rooms Katolike 

tsjerke, maar omdat it CDA foarhinne út trije poaten bestie en no ien is, stimme wy toch 

mar foar. 

Stemverklaring de heer S. Groenhof (FNP): wy stimme ek foar, mei it betingst dat hjir 

gebrûk makke wurde kin fan alle doarpen in ús gemeente en dat jildt ek foar alle trije 

korpsen yn ús gemeente. 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P2-M1 - Talentenkeet - CU / PvdA / CDA 

Voor: CDA, CU, GBA, PvdA, VVD (14) 

Tegen: FNP (5) 

Aangenomen 

 

P2-M2 - Preventie alcohol- en drugsmisbruik - VVD / CDA / CU 

Stemverklaring de heer M.C. Buising (GBA): wy wolle de behandeling even ôfwachtsje 

dy’t wy krije op 19 oktober yn de ried. 

Voor: CDA, CU, VVD (8) 
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Tegen: FNP, GBA, PvdA (11) 

Verworpen 

 

P3-M1 - Wachtlijsten jeugdhulpverlening - CDA 

Stemverklaring de heer M.C. Buising (GBA): wy fine it hartstikke moai as de wachttiden 

sa koart mooglik binne, mar der binne ôfspraken tusken soarchferliners en oanbieders 

en dat giet oer maksimale wachttiden en dêr kin de gemeente hielendal neat oan 

dwaan. Wy stimme tsjin dizze moasje. 

Voor: CDA, FNP (10) 

Tegen: CU, GBA, PvdA, VVD (9) 

Aangenomen 

 

P3-M3 - Sosjaal Kultureel Wurk foar folwoeksenen yn alle doarpen - FNP / CDA 

/ VVD 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P4-M1 - Bouw bezoekerscentrum Spitkeet Harkema - PvdA / CDA / CU 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P5-M1 - Splitsing grof vuil Milieustraat te Buitenpost - CU / PvdA / CDA 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P5-M2 - Schaapkuddes - CDA / PvdA / CU 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P5-M3 - Opknappen Fabryksfeart - GBA / FNP / VVD / CDA / CU / PvdA 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P6-M1 - Studie naar aanlegplaats riviercruiseschepen - CDA / CU 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P6-M2 - Nieuwbouw/verbouw ‘Skieppehok’ De Spitkeet Harkema - GBA / FNP 

/ VVD 

Deze motie is aangepast. 

De tekst: 

Het tekort van € 60.000 op de projectbegroting van de kosten voor 

uitbreiding/nieuwbouw van ‘it Skieppehok’ op het terrein van de stichting ‘de Spitkeet’ 

te Harkema éénmalig te verstrekken en deze gelden te halen uit de opgebrachte 

precariorechten. 

 

Wordt gewijzigd in: 

Om alle medewerking te verlenen voor het vinden van externe financiële bronnen om 

het tekort op de begroting van de kosten voor uitbreiding/nieuwbouw van ‘it 

Skieppehok’ op het terrein van de stichting ‘de Spitkeet’ te Harkema te dekken. 

Voor het resterende tekort staat de gemeente garant tot een maximum van 60.000 

euro. 

 

Wethouder Antuma geeft aan dat de motie weliswaar is aangepast, maar dat het bedrag 

er nog steeds in staat. Het college ontraadt de motie dus nog steeds. 

 

Stemverklaring de heer T. Nicolai (PvdA): de nije redaksje ropt op ta in 

prestaasjeferplichting nei it kolleezje ta en wy ha grut betrouwen yn dit kolleezje dat sy 

dêr yn slachje en boppedat sit it skieppehok en de Spitkeet yn it DNA fan de PvdA. Wy 

sille dizze moasje dan ek stypje. 

 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) verzoekt om een korte schorsing. 

De vergadering wordt geschorst van 21.42 - 21.45 uur. 
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Stemverklaring mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA): de spitkeet is iets waar 

het CDA heel veel voor over heeft, net als voor veel andere instanties binnen onze 

gemeente. We zouden heel graag deze motie willen steunen, alleen je kunt het geld 

maar één keer uitgeven. De vrijbrief die er stond voor 60.000 euro staat er nu in feite 

nog. We zijn het wel eens met de GBA-fractie dat het college het maximale moet vergen 

om die 60.000 euro van buiten binnen te krijgen, maar zoals het er nu staat, kunnen we 

er niet in mee gaan. 

Stemverklaring de heer D. van Oosten (CU): wij zijn ook niet van plan om een vrijbrief 

te geven. Wij stemmen tegen. 

Voor: FNP GBA, PvdA, VVD (12) 

Tegen: CDA, CU (7) 

Aangenomen 

 

P6-M3 - Fonds stimulering toegankelijkheid - GBA 

Stemverklaring de heer D. van Oosten (CU): het is de tweede keer dat dit onderwerp 

ter stemming komt. Wij hebben voor gestemd. Het college is met een verklaring 

gekomen. Wij willen graag met het college in debat. Als we nu voor deze motie gaan 

stemmen, zetten we het debat een klein beetje op slot, dus we wachten de reactie van 

het college af en stemmen tegen deze motie. 

Stemverklaring de heer T. Nicolai (PvdA): foar ús jildt itselde. Ek wy draaie en stimme 

tsjin. 

Voor: FNP, GBA, VVD (9) 

Tegen: CDA, CU, PvdA (10)  

Verworpen 

 

P6-M4 - Realisearring opstapwenningen - FNP 

Voor: CDA, CU, FNP, GBA, VVD (16) 

Tegen: PvdA (3) 

Aangenomen 

P6-M6 - Biodiversiteit - CU / PvdA / CDA / FNP 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P6-M10 - Investeringsfonds 8Karspelen - CDA / PvdA / CU 

Stemverklaring de heer S.D. van der Meer (FNP): wy hienen as FNP wol foar stimme 

wold. Wy ha frege om noch wat wizigingen oan te bringen, mar wy krigen nul op it 

rekest. It wie net besprekber en dêrmei fyn ik dat wy net kaderstellend dwaande binne. 

Wy sille tsjin dizze moasje stimme. 

Voor: CDA, PvdA, CU (10) 

Tegen: FNP, GBA, VVD (9) 

Aangenomen 

 

P6-M12 - Participeren/investeren in zonnepanelen/duurzaamheid - CDA / 

PvdA / FNP / CU / GBA / VVD 

Deze motie is gewijzigd.  

De tekst: 

 Het mogelijk te maken dat inwoners van Achtkarspelen kunnen participeren c.q. 

investeren in zonnepanelen op daken van gemeentelijke panden. 

 Het oprichten van energiecoöperaties actief te bewerkstelligen. 

 Te zorgen dat deze coöperaties kunnen participeren in de aanleg van zonnepanelen 

op daken van maatschappelijk vastgoed. 

 Te kijken naar mogelijkheden op termijn of inwoners kunnen participeren in 

zonnedaken in particulier bezit. 

 Prestatie afspraken te maken met de woningbouwvereniging om te zorgen dat 

energiecoöperaties mee kunnen investeren in zonnepanelen. 

 

Wordt gewijzigd in: 

 Een plan te maken voor het plaatsen van zonnepanelen op alle gemeentelijke 

gebouwen. 
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● Het mogelijk te maken dat inwoners van Achtkarspelen kunnen participeren c.q. 

investeren in zonnepanelen op daken van gemeentelijke gebouwen. 

● Het oprichten van energiecoöperaties actief te faciliteren. 

● Te zorgen dat deze coöperaties kunnen participeren in de aanleg van zonnepanelen 

op daken van maatschappelijk vastgoed. 

● Te kijken naar mogelijkheden op termijn of inwoners kunnen participeren in 

zonnedaken in particulier bezit. 

● Prestatie afspraken te maken met de woningbouwvereniging om te zorgen dat 

energiecoöperaties mee kunnen investeren in zonnepanelen. 

 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P6-M13 - Recreatief park en fiets- wandelpad - PvdA / GBA is ingetrokken en 

opgesplitst in de moties P6-M13a (Recreatief park) en P6-M13b (Fiets- wandelpad). 

 

P6-M13a - Recreatief park - PvdA / GBA 

De heer J.K.S. Braams (PvdA) leest de tekst van de nieuwe motie voor: 

 

Verzoekt het college: 

 Onderzoek te doen naar en een plan te maken voor de aanleg van een recreatiepark 

te Surhuisterveen in overleg met plaatselijke organisaties. 

 

Na de reactie van wethouder Antuma dat het college niet met deze motie mee kan gaan 

als er op voorhand gevraagd wordt om een plan te maken, geeft de heer J.K.S. Braams 

(PvdA) aan dat de tekst ‘en een plan te maken’ uit de motie wordt geschrapt. 

De heer M.C. Buising (GBA) vraagt aan de PvdA of dit wel is overlegd met de mede-

indieners. Dit is niet het geval en dit gebeurt alsnog in een schorsing van 21.54 tot 

21.55 uur. 

De heer R. van der Wal (CDA) zegt met deze motie in te kunnen stemmen als de 

wethouder de toezegging doet dat het onderzoek wordt gedaan door interne 

medewerkers.  

De wethouder beaamt dit. 

Stemverklaring de heer S. Groenhof (FNP): mei de tasizzing dat de útkomsten fan it 

ûndersyk werom komme yn de ried, kinne wy ynstimme mei de moasje. 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P6-M13b - Fiets- wandelpad - PvdA / GBA 

De heer J.K.S. Braams (PvdA) leest de tekst van de nieuwe motie voor: 

 

Verzoekt het college: 

 Te voorzien in een fiets-/wandelpad verbinding tussen Vierstromenland en de 

Havenstraat, noordelijk langs de ‘fietsbult’. 

 

Wethouder Antuma zegt het een sympathieke motie te vinden, maar wil eerst naar de 

raad bij de begroting.  

 

De heer J.K.S. Braams (PvdA) overlegt in een schorsing met de GBA-fractie, tussen 

21.58 en 21.59 uur. 

 

Na een korte discussie over wie eigenaar is van de grond, wordt de tekst van de motie 

aangepast: 

 

De tekst: 

Te voorzien in een fiets-/wandelpad verbinding tussen Vierstromenland en de 

Havenstraat, noordelijk langs de ‘fietsbult’. 

Wordt gewijzigd in: 

Onderzoek te doen naar een fiets-/wandelpad verbinding tussen Vierstromenland en de 

Havenstraat, noordelijk langs de ‘fietsbult’. 
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Stemverklaring de heer S. Groenhof (FNP): mei de tasizzing dat wy as ried yn posysje 

brocht wurde en kaderstellend binne, kinne wy akkoart gean mei dizze moasje. 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P6-M14 - Doorvaart Achtkarspelen - VVD / FNP / CDA 

Voor: CDA, CU FNP, GBA, VVD (16) 

Tegen: PvdA (3) 

Aangenomen 

 

P8-M1 - 8K app - CDA 

Met algemene stemmen (19) aangenomen. 

 

P10-M1 - Verlaging OZB - CDA / FNP / CU 

Voor: CDA, CU FNP, GBA, VVD (16) 

Tegen: PvdA (3) 

Aangenomen 

 

Wethouder Bruining deelt nog mee dat de accountantsverklaring bij de jaarstukken naar 

de raad zal worden gestuurd vóór volgende week donderdag. 

 

 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.27 uur. 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering 

van de raad van 21 september 2017. 
 
 
 

griffier, voorzitter, 

mw. J. van Hoppe MPM G. Gerbrandy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage: overzicht ingediende moties 


